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Tutkimuspäällikkö Henrik Lönnqvist esittelee Vantaan hyvinvointikatsauksen 2018.

Vantaan hyvinvointiraportointi 2018 on toimialojen yhteisen hyvinvointiraportointityöryhmän laatima 
tietopaketti vantaalaisten hyvinvoinnista ja terveydestä sekä niihin vaikuttavista tekijöistä. Katsauksen 
kokoamista ohjaa Hyvinvointityöryhmä (HYRY), jonka puheenjohtajana vuosina 2017–2018 toimii 
apulaiskaupunginjohtaja Jaakko Niinistö.

Vantaan hyvinvointiraportointi koostuu erillisestä Liikkunnasta hyvinvointia -raportista sekä hyvinvointi-
indikaattoreiden tietojen päivityksestä. Indikaattoriraportoinnin pohjana ovat Vantaan 
hyvinvointiraportoinnissa aiempina vuosina käytetyt seurantaindikaattorit. Vuoden 2018 raportoinnissa 
mukana ovat vain sellaiset indikaattorit, joista on saatavilla uutta tietoa.

Hyvinvointiraportointi on osa kunnan strategista toiminnan suunnittelua ja kehittämistä. 
Terveydenhuoltolain (1326/2010, 12 §) mukaisesti kuntalaisten terveydestä ja hyvinvoinnista on 
raportoitava valtuustolle vuosittain. Hyvinvointiraportointi muodostuu kerran valtuustokaudessa 
laadittavasta laajasta hyvinvointikertomuksesta ja välivuosina laadittavista suppeista 
hyvinvointikatsauksista.

Vanhusneuvosto 21.03.2019 § 4

Esitys:
Merkitään tiedoksi esittely ja siitä käyty keskustelu.

Käsittely:
Puheenjohtajana aluksi vanhusneuvoston varapuheenjohtaja Raimo Huvila, puheenjohtaja Jussi Särkelä 
saapui klo 13.35 ja jatkoi tästä eteenpäin kokouksen puheenjohtajana.

Tutkimuspäällikkö Henrik Lönnqvist esitteli Vantaan hyvinvointikatsausta 2018. Keskusteltiin mm. 
pitkäaikaistyöttömyydestä, liikuntapalveluihin panostamisesta sekä väestön ikääntymiskehityksestä 
Vantaalla. Keskusteltiin 70 vuotta täyttäneille tarjottavasta sporttikortista ja sen ikärajasta ja 
käyttömääristä. Todettiin, että korttia hyödyntävät pääasiassa jo muutenkin aktiiviset henkilöt. 
Kysymyksiä heräsi myös siitä, kuinka moni eläkeläinen jää ulos ohjatuista liikuntaryhmistä niiden 
täyttyessä niin nopeasti.

Todettiin, että käsitellään terveysliikunta-asioita vanhusneuvoston jossakin tulevassa kokouksessa vielä 
tarkemmin. Todettiin pöytäkirjaan kirjattavan, että vanhusneuvosto pitää liikunnanohjauksen 
lisäresursointia erittäin tärkeänä. 

Päätös:
Hyväksyttiin esitys.


